
0.0002.7.2024

Protok6l nrYltl2024

z VII Sesji Rady Miejskiej z dnia29 listopada2l24

Obrady rczpoczEto 28 listopada2024 o godz. 8.30, a zakohczono o godz. 9.05 tego samego

dnia o godz.10.20

Ad-1
Pan Dariusz Kujawski - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Sochocinie - otworzyl VII
Sesjq Rady Miejskiej w Sochocinie IX kadencji samorz4du gminnego. przewodni czqcy

stwierdzil, ze w Sesji uczestniczy 12 Radnych, co stanowi quorum wladne do podejmowania

prawomocnych uchwal.

Powitano wszystkich obecnych na sesji (wg. list obecnoSci stanowi4cych dokumentacjg sprawy

o.0002.7.2024).

Porz4dek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocnoSci obrad.

2. Wnioski w sprawie porzqdku obrad.

3. Protok6l nr Y12024 zY Sesji Rady Miejskiej w Sochocinie z dnia 25 wrze1nia 2024 r. i
Protok6l nr Yll2024 z Yl Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Sochocinie z dnia 31

pafldziernika 2024r.

4. Informacja Burmistrza o dzialaniach migdrysesyjnych.

5. Wnioski w sprawach r62nych, bieZ4cych.

6. Informacja o zlotonych oSwiadczeniach maj4tkowy ch przezRadnych Rady Miejskiej
w Sochocinie.

7. Informacja o zloZonych oSwiadczeniach maj4tkowych przez pracownikriw

samo rz4dowych wydaj 4cych decyzj e administracyj ne.

8. Podjgcie uchwal:

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Sochocin;

2) w sprawie zmiany uchwaly budzetowej Miasta i Gminy Sochocin na2024 rok;
3) w sprawie okreSlenia wysokoSci stawek podatku od nieruchomoSci obowi4zuj4cych na

terenie Miasta i Gminy Sochocin;

4) w sprawie obniZenia Sredniej ceny skupu 2y1a do cel6w wymiaru podatku rolnego na rok
2025;

5) w sprawie okreSlenia stawek podatku od Srodk6w transportowych i zwolnieri
doty czqcy ch tego podatku;



6) w sprawie odbierania odpad6w komunalnych od wlaScicieli nieruchomoSci, na kt6rych

nie zamieszkuj4 mieszkaricy, a powstaj4 odpady komunalne;

7) w sprawie ustalenia stawki oplaty za pojemnik lub worek o okreslonej pojemnoSci,

przeznaczony do zbierania odpad6w komunalnych na terenie nieruchomoSci na kt6rej

nie zamieszkujEmieszkaricy a powstaj4 odpady komunalne;

8) zmieniajqca uchwalg Nr XXVIIl217l202l z dnia29 czerwca202ft. w sprawie wzoru

deklaracji o wysokoSci oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi skladanej

przez wlaScicieli nieruchomoSci oraz warunk6w i trybu skladania deklaracji zapomocq

Srodk6w komunikacj i elektronicznej ;

9) w sprawie skladek czlonkowskich na rzecz Stowaruyszenia Lokalna Grupa Dzialania -
P r zyi azne Mazowsze w dr aLaj qceeo Pro gram Rozwoj u Ob szar6w Wi ej skich ;

10)w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Sochocin dla

teren6w w granicach administracyjnych wsi: Braki, Budy Gutarzewskie, Koliszewo,

Kolonia Sochocin, Kondrajec, Podsmardzewo, Rzy, Smardzewo i Wierzb6wiec;

11)w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Sochocin dla

teren6w w granicach administracyjnych wsi ; Bolgcin, Ciemniewo Budy, DroLdZyn,

Gromadzyn, Idzikowice, Jgdrzejewo, Koloz4b, Niewikla, Pruszkowo i Slepowrony;

12)w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Sochocin dla

teren6w w granicach administracyjnych wsi : Biele, Ciemniewo, Gutarzewo, Kgpa,

Kuchary Kr6lewskie, Kuchary Zydowskie, Milewo, wycinki i Zerechy;

13)w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla

teren6w polozonych w miescie Sochocin;

Ad -2
Pan Dariusz Kujawski- Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Sochocinie przeszedl do

punktu 2 porzqdku obrad ,,Wnioski w sprawie porz4dku obrad,,.

Czy ktoS z paristwa radnych. Paristwo radni otrzymali w materialach proponowany porz4dek

obrad na dzisiejsz4 sesjg. Czy w zwiqzku z porzqdkiem obrad s4 jakie6 pytania. Szanowni

Patistwo, zglaszam wniosek formalny o zdjgcie z porzqdku obrad uchwaly, projektu uchwaly

w sprawie obni2enia Sredniej ceny skupu 2ycia do celu wymiaru podatku rolnego na rok 2025.

Wniosek ten motywuje tym, 2e zaistniala pomylka, kt6rej nie mozemy w inny spos6b

przeglosowal. Pan burmistrz przygotuje nastEpny projekt uchwaly o zmniejszonej kwocie

proponowanego podatku rolnego .To proszg pani1mecenas o wypowiedzenie. W tej sytuacji,
jehelijest jakaS omylka w projekcie uchwaly, s4 dwa wyjScia. Albo moze pan burmistrzmoze
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zlozyd autopoprawkg i glosowanie nad t4 autopoprawk4, albo tezwlaSnie zdjgcie calej uchwaly

zpocz1tku obrad.

Glosowanie w sprawie: w sprawie glosowania wniosku formalnego

Wyniki elosowania

ZA: O, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJE SIQ: O, BRAK Gtr,OSU: O,

Wyniki imienne:

ZA (0), PMECIW (12), Zbigniew Gontarek, Slawomir Gwiazdowski, Jerzy Karabin, Dariusz

Kujawski, lzabela KuZniewska, Stanislaw Kwiatkowski, Elzbieta Olszewska, Jolanta Monika
Olszewska, Waclaw Rutkowski, Piotr Sokolowski,tr ukaszSzabranski,KataruynaWlodarska

NIEOBECNI- Krzysztof Dziggielewski, Jakub Gburzyriski, pawel Giranowski

Pan Dariusz Kujawski - Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, 2e wniosek formalny zostal

odrzucony jednogloSnie. 12 glos6w przeciw.

Ad-3
Przewodniczqcy Rady Miejskiej przeszedl do punktu 3 porz4dku obrad zatwierdzenie
Protokolu nr Y12024 z V Sesji Rady Miejskiej w Sochocinie z dnia 25 wrzeSn ia 2024 r. i
Protokolu nr YIl2024 z VI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Sochocinie z dnia 3l
paidziernika 2024r. i zapytal czy w sprawie protokol6w z poprzednich sesji, ktoS z paristwa

Radnych chcialby zabra(, glos.

Nikt nie zabral glosu

Ad-4

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przeszedl do punktu 4 porzqdku obrad- Informacja
Burmistrza o dzialaniach migdzysesyjnych.

Panie i panowie radni, soltysi, zaproszeni goScie, szanowni paristwo. W informacji

migdzysesyjnej przedstawignajwuzniejsze dzialaniapodejmowane od dnia 25 wrzesnia w celu

realizacji zadanbie?:Ecych i inwestycyjnych. Uchwatr podjgty na sesji miejskiej w Sochocinie

w dniu 25 wtzelnia oraz na sesji nadzwyczajnej 3l pathdziemika zostaly przekazane do

organ6w nadzoru zgodnie z obowi4zuj4cymi przepisami prawa oraz do kom6rek
merytorycznych Urzgdu Miasta i Gminy w celu ich realizacji. W okresie migdzysesyjnym

przygotowano ttzy zarzTdzenia burmistrza miasta i gminy Sochocin w sprawie zmiany uchwaly
budZetowej miasta i gminy Sochocin na 2024 rok. W miesi4cu puldziemiku sporz4dzono i
przekazano zbiotcze sprawozdania bud2etowe zatrzecikwartal 2024 roku. W dniu 15 listopada

zostaN przedlohony Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Warszawie oraz Radzie Miejskiej w
Sochocinie projekt uchwaty budzetowej na 2025 rok oraz projekt wieloletniej prognozy

finansowej miasta i gminy Sochocin. Wydano 66 decyzji podatkowych. Wystawiono 92



upomnienia na zaleglosci w podatkach os6b fizycznych i prawnych. Wystawiono 4l ty.tul6w

wykonawczych na zalegloSci z tytulu podatk6w dla osob ftzycznych i prawnych oruz

przekazano do Urzgdu Skarbowego. Rozliczono dotacje o zwrot podatku akcyzowego

zawartego w cenie oleju napgdowego wykorzystywanego do produkcji rolnej. W miesi4cu

listopadzie zostala rozliczona czwarta rata podatk6w przez inkasent6w, kt6rymi s4 soltysi.

Bardzo dzigkujg pani4 i panom soltysom za ich wklad na rzecz miasta i gminy Sochocin. W
ramach reahzacji zadafi inwestycyjnych. Trwaj4 prace zwiqzane z przebudow4 i rozbudow4

stacji uzdatniania wody w miejscowoSci Rzy. Wykonawca wykonuje prace w zakresie monta2u

zbiornika, pr6b ciSnieniowych orazprac elewacyjnych obiektu oczyszczalni. Zakonczenie jest

planowane na 31 maj 2025. Trwa realizacja inwestycji przebudowy i rozbudowy dr6g

gminnych na terenie miasta i gminy Sochocin w ramach trzeciego etapu Drozd1yn Milewo
Niewikla oraz etapu czwartego Kondrajec Budy Gutarzewskie ulica KoSciuszki w Sochocinie.

W miejscowoSci Niewikla zostala poloZona warstwa wiq?qca nawierzchni bitumicznej. Do

kofca rniesiqca wykonawca planuje zakoiczyc prace budowlane w tej miejscowoSci.

Inwestycje te wszystkie s4 dofinansowane w ramach programu rz4dowego Funduszu polski

tr-ad, program inwestycji strategicznych. Zakohczyl siE proces pielggnacji drzewostanu Alei
Grabowo-Lipowej w Gutarzewie w ramach dofinansowaniaprogramu rzqd,owy Fundusz polski

tr ad od budowy zabytk6w. Zadanie zreahzowane pod opiek4 konserwatorsk4. Dnia 3l
pa1dziernika 2024 roku dokonano protokolarnego odbioru wykonanych prac. Realizacja

zadania objqla zakresem w szczegolnoSci wycinkg drzew, samosiew6w, cigcia pielggnacyjne

w koronach drzew, nasadzenia zastgpcze drzew i krzew6w. W ramach KpO zostal zlo1ony

wniosek aplikacyjny na termomodernizacjg budynku szkoly podstawowej imienia Henryka

Sucharskiego w Sochocinie. Zadanie planowane jest w zakresie docieplenia dachu i
stropodachu, wymiany stolarki okiennej, modernizacji centralnego ogrzewania i instalacji

oSwietlenia. Wniosek przeszedl pozytywnq oceng wedlug kryteri6w dostgpu. Koszt calego

zadania bEdzie wynosil ponad 2 miliony 700 tysigcy.3l paldziernika zloaony zostal wniosek

o udzielenie dotacji z budzetu wojewodztwa mazowieckiego na modernizacjE most6w w
miejscowoSci Koliszewo. Zakres modernizacji planowany jest w szczegolnoSci wymiana
pokladu drewnianego, oczyszczenia i zabezpieczenia konstrukcji drewnianej noSnej,

wykonania zlqczapomigdzy nawierzchniq asfaltow4 drogi a elementem drewnianym po mostu.

Koszt calego zadania wynosid bEdzie okolo 300 tysigcy zlotych, w tym dotacja 60 procent.

Wniosek jest na razie przed ocenQ formaln4. Dokonano modernizacji istniej4cego oSwietlenia

zewngttzneso na terenie miasta i gminy Sochocin poprzez wymianE 108 sztuk lamp sodowych

na lampy ledowe energooszczgdne w miejscowoSciach Biele, Gromadzyn i czgsciowo



Sochocin. W zakresie biezqcego ttrzymania dr6g wykonano nastEpujqce prace. Czgsciowo

naprawq nawierzchni dr6g gminnych w miejscowoSci Idzikowice, Slepowrony, tluczniem i
posypkq, ulo2enie przepust6w w miejscowoSci Baraki, naprawa powstaiych ubytk6w w
nawierzchniach bitumi cznej w Ciemniewie, Kuchary Zydowskie, Bolgcin. Wykonano koszenie
poboczy dr6g gminnych w Slepowronach, Kgpie, Sochocinie, Gutarzewie i Ciemniewie.
R6wnanie nawierzchni dr6g w Kolozgbiu na ulicy, w Kolozgbiu w Sochocinie na ulicy
Akacjowej, Koriciuszki, Hermanowicza, Cioska, Piaskowa, Sucharskiego, a takze w
miejscowoSci Rzy i Kondrajec. W ramach funduszu soleckiego. Zakupiono ogrodzenia
Swietlicy w miejscowoSci Kondrajec. Zad,ame pod tytulem zakup element6w ogrodzenia w
celu zapewnienia bezpieczenstwa uzytkownikom Swietlicy w miejscowoSci Kondrajec
Wykonano prace zwiqzane z czEsciowym remontem drogi gminnej w miejscowoSci Budy
Gutarzewo poprzez nawiezienie zwiru oraz czgsciowy remont nawierzchni drogi w
miejscowoSci Wierzbowiec poprzez nawiezienie i rozplantowanie zuzla. W zakresie
postgpowaf przetargowych i pisemnych rczeznan cenowych. Rozstrzygnigto pisemne
tozeznanie cenowe na modernizacjg Swietlenia zewnEtrznego, o kt6rym wczesniej m6wilem i
to byla kwota na 119 tysigcy 556 zlotychodnodnie wymiany tych lamp energooszczgdnych. W
dniu 21 paadziernika2}24 roku dokonano wyboru oferty o wartoSci milion pig6set szeS6dziesi*t

szeSi tysigcy pigiset ttzydzieSci dziewigi zlotych i pigddziesi4t pig6 groszy brutto zlozonej
przez wykonawc7 wiz samochody specjalne sp6ika z ograniczon4 odpowiedzialno6ciq.

Dotyczy to postgpowania przetargowego dostawa specjalistycznego Sredniego pojazdu
ratowniczo-gaSniczego na potrzeby OSP w Sochocinie. Planowany termin podpisania umowy
to koric6wka listopada 2024. Listopada zostalo opublikowane postgpowanie przetargowe w
Dzienniku Unii Europejskiej na odbieranie i zagospodarowanie odpad6w komunalnych z
terenu miasta i gminy Sochocin. Planowany termin otwarcia ofert 5 grudzieri. Szanowni
Paristwo zostalo zrealizowane zad,anie pod. nazw4 usuwanie i unieszkodliwienie wyrob6w
zawietajqcych azbest z terenu miasta i gminy Sochocin etap Dziewi4ty dofinansowanie
dofinansowane ptzez Wojew6dzki Fundusz Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w
Warszawie w formie dotacji w kwocie 25 tysigcy pigdset trzydzielci dw6ch zlotych
pigidziesigciu groszy zostalo odebranych i zutylizowanych prawie czterdziesci czterytony plyt
eternitowych i pokry6 dachowych z budynk6w mieszkalnych. W przedmiotowym etapie
zrealizowano 20 wnioskow zlohonych przez mieszkaric6w. W 2025 rokur6wnie2 planujemy
wyst4pii z wnioskiem o dofinansowanie na usuwanie azbestu. Przyjmowane sq wnioski od
mieszkaric6w' Dotychczas zlolono 13 wnioskow. Zapraszam jeSli ktoS jeszcze ma tak4
potrzebg do z\oleniawniosku takiego wstgpnego ZebySmy mogli przeliczylile bgdziemy, jakie



bEdzie zapotrzebowanie. W 2024 roku szesciu pracodawc6w zlozylo wniosek o
dofinansowanie koszt6w ksztalcenia mtrodocianych pracownik6w na\qcznqkwotg dwudziestu
siedmiu tysigcy szeSciu zlotych i szesidziesigciu dziewigciu groszy. Srodki pochodzqce z
Funduszu Pracy na cele zostaly wyplacone pracodawcom w stu procentach. Uczniowie Szkoly
Podstalej w Kolozgbiu uczestni czyli w wycieczkach w ramach projektu Ministerstwa Edukacji
Narodowej Podr6ze z Klas4. Wyjazdy byly organizowane dlatrzechgrup. w klasach 1,3, 4, 6
oraz 7, 8' tr-}czny koszt tych wycie czek to bylo 52 tysi4ce 617 zlotych 50 groszy. w caloSci
sfinansowano ze srodk6w otrzymanych z Ministerstwa Edukacji Narodo wej. ZakohczyLa siE

realizacja zabiegow sterylizacji oraz czipowania zwierzql w ramach przyznanych Srodk6w
finansowych z budzetu wojew6dztwa mazowieckiego. Wsparciem objgto 22 zwierzEta zterenu
miasta i gminy Sochocin. Caikowity koszt zadania wyni6sl 9072 zl. wysokos6 dofinansowania
stanowila 50 procent. Sprawozdanie z rcalizacji zad,ania przedlo2ono do jednostki
wsp6lfinansuj4cej. Zlo^ono wniosek o ponowne dofinansow anie zabieg6w steryliz acji wraz z
czipowaniem zwietzEt. Szacunkowy koszt calego zadania to kwota na ten rok 29 tysigcy
zlotych' Wnioskowanie dotacji stanowi 50 procent. Wniosek jest przed ocen? formaln4. Do 27
grudnia mozna skladai proszQ Paflstwa ewentualne uwagi, propozycje , zmiany zapis6w wraz z
uzasadnieniem do projektu strategii rozwoju gminy Sochocin na lata 2025-2034. JeSli ktos.
Mam jakieS uwagi, proszq do 27 grudnia te uwagi uwzglgdnid. Formularz e zgloszendostgpne
s4 na stronie www.bipsochocin.pl w sekretariacie urzgdu oraz \pani sekret aru miastai gminy
Sochocin' Serdecznie zapraszamParistwa na 7 grudnia na tradycyjny jarmark Swi4teczny, kt6ry
odbgdzie siE w tym roku w innych godzinach nil zawsze. od godziny 13 do 16.30. proszg

Pafstwa, na stronie internetowej tez jest ankieta ub6stwa energetycznego. JeSli mozna by byio
zapoznac sig zniq,to tez bySmy byli wdzigczni, aankieta ub6stwa energetycznego. Chcialbym
poprosi6 tez Paristwa soltys6w o pozostanie po sesji. Pani kierownik tutaj by chciala chwilkg z
Pafstwem porozmawia(, naten temat. Dzigkujg zauwagQ.Czy ktoS zpanstwaradnych chcialby
zada(' pytanie zptzedstawionej informacji o dzialaniachmigdzysesyjnych. Burmistrza.
Glos zabral Pan waclaw Rutkowski - zadal pytanie co jest z czwartym etapem z
Polskiego N-adu ?

JesteSmy w trakcie pewnych ustalefl, kiedy ten wykonawca wejd zie na teren rob6t, tak.
Bgdziemy go ponaglac, Zeby jaknajszybciej pewne prace zaczqly juz zosta\y wykonywane. Na
chwilg obecn4, tak jak pan m6wi, jeszczenie zostaly podjgte zadneprace odnoSnie firmy, kt6ra
wygrala przetarg. JeSli chodzi o Takie tutaj na miejscu prace. Na chwilg obecn4 tak jak
wczeSniej wspomnialem na Niewikli bgd4 do korica miesi4ca powinny byc zakohczone. A jeSli
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chodzi o Kondrajec i tutaj Gutarzewo mial wchodzi6 wykonawca jeszcze na chwilg obecn4 nie

wszedl ze swoimi pracami.

Ad-5

Przewodnicz}cy Rady Miejskiej przeszedl do punktu 5 porz4dku obrad -Wnioski w
sprawach r62nych, biei4cych.

Czy ktoS z pahstwa radnych chcialby zglosic wniosek d,otyczqcy miasta i gminy lub waznych

spraw dla mieszkaric6w gminy. Bardzo proszg o zglaszanie. Proszg pani wicep rzewodniczEca

Jolanta Olszewska. Panie Przewodniczqcy, Szanowni Paflstwo, panie Burmistrzu, chcialam
tutai, zeby Pan Burmistrz pochylil sig nad tematem. Chodzi o oSwietlen ie przy pasach przy
oSrodku zdrowia. Docieraj4 do mnie sluchy od mieszkaflc6w, zetutaj w tym okresie jest ciemno
i doSd niebezpiecznie.

Tak, tak, ale za oSwietlenie my odpowiadamy. JeSli chodzi o oSwietlenie na terenie miasta i
gminy Sochocin s4 poczynione pewne juz kroki rozmowy, jeSli chodzi o to oSwietlenie, bo po

wymianie tutaj pewnych, w pewnych miejscach jeszczejest zbyt ciemno i ju7 pan Zbyszek
Grabowicz prowadzi pewne rozmowy i bgdziemy to, chwilkg to musi potrwa6, ale to bgdzie
zrobione. W tym miejscu, o kt6rym rozmawiamy napewno tambgdziewlqczonalampa. Super,

dzigkujg. Batdzo proszg Pani radna lzabela KuZniewska. Panie Przewodnicz4cy, Szanowni
Radni, Panie Burmistrzu. Ja poprosilabym Pana Burmistrzao tak4 drobn4 informacjg d,otyczqcq
planowanej inwestycji, o kt6rej leSmy rozmawiali wstgpnie. Zaczyna sig nab6r wlaSnie na
dofinansowanie do 100 procent z KPO. Bgdzie to wdrazan e przeztJrzqdMarszalkowski, gdzie
pan planuje, tak wstgpnie oczywi5cie, bo wiadomo, 2e nabor zaczynasig dopiero od 9 grudnia,

ale chciatabym juL tak wstgpnie wiedzie6, kt6re miejscowoSci pan planuje, zeby, Leby tq,

wodoci4g j eszcze dokoriczyi i jeSli chodzi o kanalizacjg, kt6re ulice te2 bierze pan pod uwagg.

Dzigkujq bardzo. JeSli chodzi o ten nab6r, nab6r ntsza 9 grudnia, bgdzie,jest nab6r do 10

stycznia z tego co jest rozpisane. JesteSmy w trakcie rozm6w z projektantami. pewn e rzeczy
juz projektujemy od samego poczqtku,kiedy tutaj przyszedlem do pracy zostal, zostaly zaczgte
projektowanie wodociqg6w w miejscowoSciach kt6re byly wczeSniej wskazane przez
mieszkaric6w, gdzie s4 najbardziej potrzebne. Teraz bgdziemy chcieli zrobic pFU odnoSnie
innych miejscowoSci, gdzie mozna by bylo zlo|yc na ten wniosek. Jestesmy po rozmowach z
mieszkafcami. Te wnioski, kt6re kiedyS zostaly do nas plyngly. Mamy nadziejg, 2e zostanq
uwzglgdnione wszystkie. Wiemy o tym, 2e tamjest kwota od miliona do pigciu milion6w
moZna pozyskai. Z jednej strony wydaje sig, ze to jest duza kwot a, ale jeSli chodzi o

wykonawstwo na chwilg obecn4 i jeszcze ceny na rynku, jeszczeto nie jest tak, zebySmy mogli
wszystkim oczekiwaniom mieszkaric6w sprostai, tak bym powiedzial. Na chwilg obecn4 s4



rozwazane miejscowoSci, Do tego PFU to jest Gutarzewo, jest Jgdrzejewo, jest p17E. I moze to
tak, w strong Kuchar Zydowskich, jeSli chodzi tutaj po lewej stronie, tam tez pafstwo,
mieszkaricy te2 zglaszali, tak. I tam mamy zamiar te osoby uwzglgdnii do tego wniosku. I
optocz tego chcieliSmy tez wymienid pewne wodomierze odnoSnie tego projektuteztak i nad
tym caly czas pracujemy i mam nadziejE,2e wszystko wyjdzie dobrze,Zeby mozna bylo zlozyc
w tym terminie. Termin jest od 9 grudnia, bySmy chcieli wczeSniej to zlozycpod wzglgdem nie
czekac do samego korica do 10 stycznia, ale pewne rzeczy mogE sig zadziactak,Lebgdzie
trzeba zlozyc dopiero po nowym roku. Ale caly czas nad tym mam baczenie i bgdziemy
naprawdg chcieli tutaj skorzystat z tego dofinansowania. Znaczy ulice w Sochocinie s4
projektowane jtZ, jeSli chodzi tak, jest ulica Wojska Polskiego zaprojektowana w tym
momencie, tylko ze heby zloZyi do tego wniosku, to teZ trzeba mie6 juZ wszystkie, wszystkie
dokumenty odnoSnie pozwoleri, a jeSli chodzi o pozwolenia, no to trochg czasu trwa i dlatego
bgdziemy, jest ta druga mo2liwoSi PF-u. Dzigkujg bardzo. Bardzo proszg radny Waclaw
Rutkowski' Panie burmistrz, szanowna rado, szanowni paf,stwo. Ja chcialem sig zapytackiedy
bgdzie skofczona droga od ronda. Ta ostatnia nawierzchnia. Polozona. M6wimy o podjazdach,

w strong Ciechanowa, w strong Ploriska, w strong mostu. Bgdg sig widzial napoczEtku grudnia
z osobami, kt6re s4 decyzyjne. Na chwilg obecn4 na2024 roku mialem takie zapewnienie, ze

finans6w nie bgdzie, czyliw tym roku na pewno nie, a w nastgpnym dopiero bgdziemy, m6wig
na poczqtku grudnia mam spotkanie i bgdziemy rozmawiai na ten temat. Da radE dokoriczy6,
bo to juz trwabardzo dlugo. Ta ostatnia wylewka przez Sochocin w strong Ciechanowa i tak
jak Pan Waclaw tu m6wil w strong mostu. Na chwilg obecn4 w tym roku finansowania nie ma.

ebezpiecznie. I jest taka prosba , zeby cos tutaj sig zadzialo w tym temacie.

Ad-6

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przeszedl do punktu 6 i7 porzqdku obrad,,Informacja o

zloaonych oSwiadczeniach majEtkowych przez Radnych Rady Miejskiej w Sochocinie,
informacja o zlolonych oSwiadczeniach maj4tkowy ch przez pracownik6w samorz4dowych
wydaj4cych decyzje administracyjne" i zapytal czy ktoS z Pafstwa Radnych chcialby zabra1
glos.

Nikt nie zabral giosu.

Ad -7

Przewodniczqcy Rady Miejskiej przeszedl do punktu 8 porz4dku obrad ,, podjgcie Uchwal,,
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Sochocin;

w sprawie zmiany uchwaly budzetowej Miasta i Gminy Sochocin na2024 rok;
Proszg pana burmistrza om6wienie projektu uchwal.



Pani Kamila Wlodkowska - Skarbnik przedstawila projekty uchwal wrazvzasadnieniem.

Szanowny Panie Przewodni czqcy, Szanowni Paristwo w uchwale w sprawie zmiany

wieloletniej prognozy finansowej miasta i gminy Sochocin aktualizujemy planowane kwoty
dochod6w i planowane kwoty wydatkow dostosowuj4c do aktualnie obowiqzujqcej uchwaly
budzetowej i tak plan dochod6w w lqcznej kwocie 37 milion6w 558 tysigcy 957 zlotych 69
groszy ztego dochody biezqce 34 miliony 503 tysi4ce 762zlote97 groszy, Dochody maj4tkowe

3 miliony 55 tysigcy 94 zlote 72 grosze. Dokonujemy aktualizacji kwoty planowanych

wydatk6w. tr-qcznie wydatki budzetu og6lem 39 milion6w sto dwad zieSciadwa tysi4c e trzysta
j eden zlote osiemdziesi4t dwa grosze . Z tego wydatki biea1ce trzydziesci cztery miliony trzysta
trzydzieici dziewigi tysigcy dziewig6set dziewig6dziesi4t pigc zlotych dwadzieScia szesi
groszy. Wydatki maj4tkowe 4 miliony siedemset osiemdziesi4t dwa tysi4ce trzysta szeS6

zlotych i pigddziesi qt szesc groszy. Deficyt budzetu pozostaje bez zmian. Kwota planowanego

zadNuzenia r6wnie2 bez zmian. W zakresie przedsigwzigd w wydatkach na programy projekty
lub zadania pozostale w zakresie wydatk6w bieZ4cych. Dokonuje sig zmiany odnoSnie

ptzedsigwziEcia w zakresie dowozenia uczni6w do szk6l, zmniejsza sig o 20 tysigcy zlotych
Srodki przewidziane na realizaciE tego zadania i odpowiednio w zakresie wydatkow
maj4tkowych dla istniej4cych przedsigwzigc r6wnie2 dokonuje sig zmiany. WykreSla sig

zadanie wieloletnie pod nazw4 rewitalizacja Alei Grabowo-Lipowej w Gutarzewie na lata
2024-2025 z plan6w wieloletnich. Zadanie to zostaje ujgte w zadaniachjednorocznych w tym
roku z uwagi na wczesniejsze wykonanie prac i celem dokonania rozliczenia finansowego z
wykonawc4 jeszcze w tym roku. Dzigkujg. JeSli chodzi o projekt wieloletniej prognozy

finansowej . Je2eli paristwo radni pozwol4 to pani skarbnik om6wi r6wnie2 projekt uchwaly w
sprawie zmiany uchwatry budzetowej miasta i gminy Suchocin na 2024 rok. W zakresie

dochod6w wprowadzane zostaj4 zmiany, zwigkszajq sig plan dochod6w o kwotg 334 tysi4ce
497 zlotych 66 groszy oraz zmniejszamy dochody o kwotg 21 tysigcy 587 zlotychi 81 groszy.

W gt6wnej mietze dokonywane s4 zwigkszenia dochod6w ponadplanowych w d,zialerolnictwo
i lowiectwo kwotg 204 zlotych50 groszy w dziale600 transporl i l4cznoS (,286 zlotychT groszy

w dziale gospodarka mieszkaniowa kwota 8 13 zlotych w administracji public znej zwiEkszamy

dochody o 200 zlotych.Takanajznaczniejszakwota w dziale 756 ztytulu podatk6w 161 129,44

zl.DuiLy udziat tych zwigkszefl to dochody przekazywane zurzEd6w skarbowych. Dokonujemy
zmniejszenia planowanych wplywow z czElci oplaty za zezwolenie na sprzeda1 napojow
alkoholowych w obrocie hurtowym o J tysiEcy zlotych. Dochody ponadplanowe zwigkszone
s4 w dziale 900. Gospodarka komunalna i ochrona Srodowiska. R6wnieZ dokonujemy
rozliczeniazadaniazapobiegania bezdomnoSci zwierz4t w mieScie i gminie Sochocin w ramach



Morza Sowieckiego programu wsparcia zapobiegania bezdomnoSci zwierz4t. Tutaj taka drobna

zmiana o kwotg 39 zlotych zmniejszona kwota dotacji. W dziale 921 kultura i ochrona
dziedzictwa narodowego wprowadzono zostaNy dochody ponadplanowe. W zakresie zmian
dochod6w maj4tkowych w gospodarce mieszkaniowej w rozdziale dotyczEcym gospodarki
gruntami i nieruchomoSciami zwigkszono dochody planowe o 23 138 zL ztyttiluodplatnego
nabycia prawa wlasnoSci grunt6w przez u2ytkownik6w wieczystych. Dokonuje sig r6wnie2
rozliczenia zadaniajuz po jego realizacji d,otyczQcego zakupu i montazu lamp solarnych w
miejscowoSciach Budy Gutarzewskie, Gromadzin, Cikowice, Koliszewo, Wierzb6wiec i
Zelechy wsp6lfinansowanego z budketu wojew6dztwa mazowieckiego. Tutaj planowane

dofinansowanie zmniejszono o 3830 zlotych i 50 groszy i w dziale 921 kultura i ochrona
dziedzictwa narodowego. Wprowadzone s4 Srodki rz4dowego, Srodki pochodz4c e zruEdowego
programu odbudowy zabytk6w na realizacjg inwestycj i, rcwitalizacja Alei Grabowo-Lipowej
w Gutarzewie zgodnie z promesq i planowanym rozliczeniem wykonawcy zadania w roku
budzetowym2}24. W zakresie wydatk6w dokonuje sig zwigkszeri o kwotE trzystapig6dziesi4t

osiem tysigcy dwiescie osiemdziesiqt siedem zlotychtrzydzielci szeSi groszy, zmniejszeri o
czterdzielci pigi tysigcy trzysta siedemdziesi4t siedem zlotych pigidziesi4t jeden groszy. W
dziale rolnictwo i lowiectwo w infrastrukturze wodoci4gowej wsi zmniejszamy zakupy
inwestycyjne o dwa tysi4ce zlotych przeznaczone na odplatne przejEcie przezgming Sochocin
urzTdzefi wodoci4gowych. W zwiEzku z niemo2liwoSci4 jeszcze dopelnienia w tym roku
budzetowym wszystkich obowi qzkow po stronie mieszkaric6 w w dziale 600 transport i
l4cznoSd drogi publiczne gminne zwigkszono plan wydatk6w o 48 tysigcy siedemset

osiemdziesi4t siedem zlotychtrzydzieilci szeSi groszy zprzeznaczeniem nabiezqcoutrzymanie
dr6g na terenie miasta i gminy Sochocin. Dzial801 oSwiata i wychowanie, tutaj zwigkszamy
Srodki o kwotg 100 tysigcy zlotych, zmniejszajqc jednoczesnie wydatki o 2}tysigcy zlotychna
dowozenie uczni6w do szk6l. W dziale 851 ochron a zdrowia. W rozdziale d,otyczqcym
ptzeciwdzialania alkoholizmowi zwiqkszono plan wydatk6w o 3500 na wynagrodzenia
bezosobowe, zmniejszono jednoczesnie o 9218 zlotych i 20 groszy w zwiqzku z nizszymi
planowanymi wplywami z czElci oplaty zatak zwane malpkowe. W dziale 900 gospodarka
komunalna i ochrona Srodowiska w rozdziale dotyczqcym gospodarki Sciekowej zwigksza sig

wydatki biezqce o 50 tysigcy zlotychzprzeznaczeniemna doplaty do Sciek6w. W dziale 915
oSwietlenie ulic, plac6w i dr6g zmniejszono wydatki inwestycyjne o lqcznqkwotg l0 tysigcy
159 zlotych 31 groszy. Jest to rozliczeme zadania zakupu i montazu lamp solarnych
dofinansowanych. zMazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Solectw i w dziale 921 Kultura
i Ochrona Dziedzictwa Narodowego wprowadzony zostaje plan wydatk6w w kwocie 140
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tysigcy na tealizacjg inwestycj i, rewitalizacja Alei Grabowo-Lipowej w Gutarzewie. pozostale

zmtany w celu zabezpieczenia prawidlowej rcalizacji zadah.I dokonano r6wnie2 zmianyplanu
dochod6w i wydatk6w wydzielonego rachunku dochod6w wlasnych, zwigkszaj4c Srodki o
kwotg pigd tysigcy szeS6set szeSidziesiqtcztery zlotychi czterdzieSci cztery groszy.

Przewodniczqcy zapytal czy ktos z paristwa Radnych chcialby zabrac glos.

Glos zabral pan radny Waclaw Rutkowski. Panie PrzewodniczEcy, Szanowni paf,stwo,

chcialem sig zapyta6 odno3nie dofinansowania SUW-u w RZACH, czy to jest koszty
kwalifikowane tylko, czy wszystkie, czy kwota netto, czy brutto, moke w ten spos6b. 100

procent jest dofinansowany, 100 procent wartoSci zadania.

Wszystkie, wszystkie, lqcznie z VAT-em, tak. Tak tez jest kosztem, tak jest kosztem
kwalifikowanym. Czy ktoS zPahstwa radnych chcialby jeszcze zadac pytanie w sprawie obu

uchwai.

Glosowanie w sprawie: w sprawie zmiany wieloletniej prognozy Finansowej Grniny
Sochocin;.

Wyniki glosowania

zA: 12, PRZECIW: 0, wsrRZyMUJf SI!: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI : 3

Wyniki imienne:

ZA (12) Zbigniew Gontarek, Slawomir Gwiazdowski, Jerzy Karabin, Dariusz Kujawski,
IzabelaKu2niewska, Stanislaw Kwiatkowski, Elzbieta Olszewska, Jolanta Monika Olszewska,

Waclaw Rutkowski, Piotr Sokolowski, Lukasz Szabrariski , Katarzyna Wodarska, nieobecni-
Krzysztof Dziggielewski, Jakub Gburzyriski, pawel Giranowski,

Pan Dariusz Kujawski - Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjgta
jednogloSnie.

Nastgpnie Pan Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddal pod glosowanie projekt uchwaly
w sprawie zmiany uchwaly budzetowej Miasta i Gminy Sochocin na2024 rok,
Glosowano w sprawie: w sprawie zmiany uchwaly bud2etowej Miasta i Gminy Sochocin na
2024 rok;.

Wyniki glosowania

zA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZyMUJQ SIf: 0, BRAK Gtr osU: 0, NIEOBECNI : 3

Wvniki imienne:

ZA (12) Zbigniew Gontarek, Slawomir Gwiazdowski, Jerzy Karabin, Dariusz Kujawski,
IzabelaKuZniewska, Stanislaw Kwiatkowski, Elzbieta Olszewska, Jolanta Monika Olszewska,
Waclaw Rutkowski, Piotr Sokolowski, tr-ukasz Szabrariski , Katarzyna Wlodarska, nieobecni-
Krzysztof Dziggielewski, Jakub Gburzyriski, pawel Giranowski,
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Pan Dariusz Kujawski - Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, ze uchwala zostal.a podjgta

jednogioSnie.

Nastgpnie Pan Dariusz Kujawski Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przeszedl do kolejnego

projektu Uchwatry w sprawie okreslenia wysokoSci stawek podatku od nieruchomoSci

obowiEzuj4cych na terenie Miasta i Gminy Sochocin;

Projekt Uchwaty zostal om6wiony przez Pani4 Skarbnik Kamilg Wlodkowsk4

Szanowni Paristwo uchwala w sprawie okreslenia wysokoSci stawek podatku od nieruchomoSci

obowi4zuj4cych na terenie miasta i gminy Sochocin okreSla sig nastgpuj4ce stawki podatku od

nieruchomoSci obowi4zulEce na terenie miasta i gminy Sochocin od grunt6w zwiqzanych z

prowadzeniem dzialalnoSci gospodarczej bez wzglEdu na spos6b zakwalifikowania w
ewidencji grunt6w i budynk6w zlotych 20 odjednego metra powierzchni od jednego metra

kwadratowej przepraszam powierzchni.pod wodami powierzchniowymi stoj4cymi lub wodami
powierzchniowymi plyn4cymi jezior i zbiornik6w sztucznych 584 od jednego hektara

powierzchni. Pozostalych w tym zajEtych na prowadzenie odplatnej dzialalnoSci statutowej

poZytku publicznego przez Organizacjg Po2ytku Publicznego 45 groszy od jednego metra

kwadratowego powierzchni. niezabudowanych, objgtych obszarem rewitalizacji, o kt6rych
mowa w ustawie z dnia9 paldziernika2015 roku o rewitalizacji. 4 zlote ll groszy od jednego

metra kwadratowego powierzchni. Stawki podatk6w od nieruchomoSci od budynk6w lub ich
czgSci mieszkalnych 90 groszy od jednego metra kwadratowego powierzchni uZytkowej.

Zwiqzanych z prowadzeniem dzialalnoSci gospodarczej od budynk6w mieszkalnych lub ich
czgSci zajgtych na prowadzenie dzialalnoSci gospodarczej 26 zl od jednego metra

kwadratowego powierzchni uzytkowej. zajEtychna prowadzenie dzialalnoSci gospodarczej w
zakresie obrotu kwalifikowalnym materialem siewnym 13 zlotychTS groszy od jednego metra

kwadratowego powierzchni uZytkowej zwiqzanych z udzielaniem Swiadc zen zdrowotnych w
rozumieniu przepis6w o dziahalnoSci leczniczej zajEtych przez podmioty udzielaj4ce tych
Swiadczef 6 zlotych 50 groszy od jednego metra kwadratowego powierzchni uzytkowej. Od
pozostalych w tym zajEtych na prowadzenie odplatnej statutowej dzialalnoSci po2ytku
publicznego przez Organizacjg Po2ytku Publicznego 11 zlotych od jednego metra

kwadratowego powierzchni uzytkowej z wyjqtkiem budynk6w gospodarczych dla ktorych
stawka ta wynosi 5,70 od jednego metra kwadratowego powierzchni ullrtkowej. podatek od

nieruchomoSci od budowli 2 procent ich wartoSci okreSlonej na podstawie art. 4 ust. I pkt 3 i
ust. 3 do 7 ustawy o podatkach i oplatach lokalnych. G6rne granice stawek kwotowych
obowi4zuj4ce w danym roku podatkowym ulegaj4 corocznie zmianie na nastgpny rok.

l2



podatkowy i w tym zakresie g6rne stawki zostaly okreSlone przez Ministra Finans6w w dniu

25lipca2024 rok:u i uwzglEdniaj4c ten komunikat tak zostaly skalkulowane

Nastgpnie Pan Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w sprawie okreslenia wysokoSci stawek
podatku od nieruchomoSci obowi4zuj4cych na terenie Miasta i Gminy Sochocin;

Glosowano w sprawie: w sprawie okreslenia wysoko5ci stawek podatku od nieruchomoSci

obowi4zuj4cych na terenie Miasta i Gminy Sochocin

Wyniki slosowania

zA: 12, PRZECIW: 0, wsrRZyMUJ! SIQ: 0, BRAK Gtr oSU: 0, NIE9BECNI : 3

Wyniki imienne:

ZA (12) Zbigniew Gontarek, Strawomir Gwiazdowski, Jerzy Karabin, Dariusz Kujawski,
IzabelaKu2niewska, Stanislaw Kwiatkowski, El2bieta Olszewska, Jolanta Monika Olszewska,

Waclaw Rutkowski, Piotr Sokolowski, tr-ukasz Szabrariski , Katarzyna Wodarska, nieobecni-

Krzysztof Dziggielewski, Jakub Gburzyfiski, pawel Giranowski,

Pan Dariusz Kujawski - Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, ze uchwata zostala podjEta
jednogloSnie.

Nastgpnie Pan Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddal pod glosowanie w sprawie obnizenia

sredniej ceny skupu zyta do cel6w wymiaru podatku rolnego na rok 2025;

Przystgpujemy do reahzacji czwartego projektu uchwaly w sprawie obnizenia Sredniej ceny
skupu Zyta do celu wymiaru podatku rolnego na 2020 na rok 2025. Bardzo proszg pana

burmi strza zabr anie glo su.

Chcialbym tutaj zglosii autopoprawkg i zmienii kwotg na kwotg 7l zlotych. Szanowni paristwo

w takim tazie tresc uchwaly w sprawie obnizenia Sredniej ceny skupu Zyta d,o cel6w wymiaru
podatku rolnego na rok 2025 po autopoprawce burmistrzamiastai gminy Sochocin. paragraf 

1

obniaa sig Sredni4 ceng skupu Zyta. do cel6w wymiaru podatku rolnego ogtoszonego w
komunikacie Prezesa Gl6wnego Urzgdu Statystycznego z dnia 1 8 paadziernika 2024 roku w
sprawie Sredniej ceny skupu Zytazaokres 1 1 kwartal6w bgd4cej podstaw4 do ustalenia podatku

rolnego na rok podatkowy 2025 z kwoty 86,34 zl za I kwintal do kwoty ll zl za 1 kwintal.
Paragraf 2 uchwala podlega ogloszeniu w Dzienniku Urzgdowym Wojew6dztwa
Mazowieckiego i wchodzi w Zycie z dniem 1 stycznia 2025 roku. Czy ktoS z paristwa radnych

chcialby zabrad glos w sprawie projektu uchwaly?

To w takim ruzie proszg pana radnego Waclawa Rutkowski ego za branie glosu. panie

przewodniczqcy, panie burmistrzu, szanowni paristwo. Ta obnizka pana burm istrza to jest po
naszych duzych konsultacjach i miala byi inna, ale jeSli jest tylko taka mo2liwoS6 to ja sig z
tym zgodzg, ale ja bym zaproponowal panu przewodnicz1cemu, Le moze paristwa soltys6w
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dopuScil. Tam teZ s4 rolnicy i jak te sprawy. Podchodzg do tego, bo przeglosowai Lad,en

problem i praktycznie co dalo sig zrobid do pewnego stopnia to obnizyliSmy. pan burmistrz sig

przychylil do tego, no nie w stu procentach powiedzmy tam o zlot6wkg sig rozchod zilo, no

doktradnie to juz jest niewielkie pieni4dze, ale takie symboliczne powiem, no ale dobre i to no.

Bardzo prosz9 pana burmrstrza. Paristwo soltysi, paristwo radni, jeSli chodzi o wszystkie te

podatki, o kt6rych dzisiaj podejmujemy uchwaly i ten podatek rolny te2,wiem o tym, ZeZawsze

mo2emy patrze6, 2e jestbardzo trudna sytuacja finansowa i rolnik6w i mieszkafc6w i powiem

tak musimy racjonalnie naprawdg do tego podchodzi6. lJwazam,2e ta kwota, kt6r4 dzisiaj

paristwo przegtosujecie jest w miarg dobrze wynegocjowana przez paristwa. IJwaZam, ze jest

to teZ obniZenie w stosunku do 2024 roku. W 2024 rokt bylo 72 zl, teraz bgdzie 11. 72. Je1li

chodzi o podatki od nieruchomoSci, proszg Pafstwa, naprawdg te| te podatki, kt6re tutaj

rozmawialiSmy na komisjach i zaproponowane przeze mnie, Ja biorg wszystko mozna

powiedzied tel na siebie, 2e ja proponowalem duZo wyZsze pewne kwoty. Radni tutaj troszkE

pr6bowali na mnie wym6c, Zeby troszkg byly mniejsze. Tak troszkg s4 mniejsze, ale o to
chodzi. Proszg paflstwa, ze jeSli bgdziemy teZ podcho dzi(, do tych. wszystkich stawek podatku,

Zeby byly jak najmniejsze, to nie bgdziemy naprawdg mogli robic zadnych inwestycji. Nie
bgdziemy mogli, Zeby rozwijala sig naszagmina iuwazam,ze na chwilE obecn4 te stawki, kt6re

dzisiaj bgdziemy podejmowad, one s4 niezbyt wyg6rowane w stosunku do innych miejscowoSci

naszego powiatu. Nadal uwaZam, 2e powinny by6 wylsze, ale wiem o tym, Ze teZ dobro

mieszkafrc6w naszych miejscowoSci teZjest waZne. I na tym chcialbym zakoriczyc. Ieszcze

dodam, tak jak tutaj Pan Burmistrz powiedzial, byly doSi burzliwe dyskusje na dw6ch

komisjach Rady Miejskiej. Zostalo to wynegocjowane od tych, te stawki, kt6re pan Burmistrz
proponowal zostaly obniZone. Czy ktoS z Pafstwa radnych ma jeszcze jakies pytania do

projektu uchwaly? W takim razie przystgpujemy do glosowania projektu uchwaly z

autopoprawkq pana

Glosowano w sprawie: w sprawie wprowadzenia i autopoprawki burmistrza do projektu

uchwaly w sprawie obnizenia Sredniej ceny skup uZytado cel6w wymiaru podatku rolnego na

rok2025,

Wyniki glosowania

ZA: 12, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIQ: O, BRAK GLOSU: O, NIE9BECNI : 3

W),niki imienne:

ZA (12) Zbigniew Gontarek, Slawomir Gwiazdowski, Jerzy Karabin, Dariusz Kujawski,
Izabela KuZniewska, Stanislaw Kwiatkowski, Elzbieta Olszewska, Jolanta Monika Olszewska,
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Waclaw Rutkowski, Piotr Sokolowskr, N,ukasz Szabrariski, Katarzyna Wlodarska, nieobecni-

Krzysztof Dziggielewski, Jakub Gburzyf,ski, pawel Giranowski,

Pan Dariusz Kujawski - Przewodniczqcy Rady stwierdzil, 2e autopoprawka zosta\aprzyjEta
jednogloSnie.

Nastgpnie Pan Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddal pod glosowanie projekt uchwaly w
sprawie obni2enia Sredniej ceny skupu Zytado cel6w wymiaru podatku rolnego na rok 2025;

Glosowano w sprawie: w sprawie obni2enia Sredniej ceny skupu zyta do cel6w wymiaru
podatku rolnego na rok 2025.

Wyniki slosowania

zA: 12, PRZECIW: 0, wsrRZyMUJl slf: 0, BRAK Gtr oSU: 0, NIE9BECNI : 3

Wyniki imienne:

ZA (12) Zbigniew Gontarek, Slawomir Gwiazdowski, Jerzy Karabin, Dariusz Kujawski,

IzabelaKu2niewska, Stanislaw Kwiatkowski, Elzbieta Olszewska, Jolanta Monika Olszewska,

Waclaw Rutkowski, Piotr Sokolowski, tr ukasz Szabrariski , Katarzyna Wodarska, nieobecni-

Krzysztof Dziggielewski, Jakub Gburzynski, pawel Giranowski,

Pan Dariusz Kujawski - Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, Ze autopoprawka zostalaprzyjEta
jednogloSnie.

Nastgpnie Pan Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddal pod glosowanie projekt uchwaly w
sprawie okreSlenia stawek podatku od Srodk6w transportowych i zwolniefl dotyc zqcych tego

podatku;

Projekt uchwaly om6wila Pani Skarbnik. Szanowni Paf,stwo, uchwala w sprawie okreslenia

stawek podatku od Srodk6w transpotlowych i zwolnien d,otyczqcych tego podatku. JeSli chodzi

moze o zmianE, om6wig w jakim zakresie zostaly naniesione zmiany, nie bEdg odczytywala,

bo dosy6 trudno jest odczyta(,ten projekt . OnzalEczar6zne zalqcznikiw postaci tabel. paf,stwo

otrzymaliscie materialy. w paragrafie 1 podpunkt l punkt a, powyzej 3,5 tony do 5,5 tony

samochody cigzarowe wl4cznie, tutaj nast4pilazmiana, z kwoty 660 zl na kwotE 680 zl. W
punkcie 5 dotyczqcymprzyczep lub naczep, Tu r6wnie2 nast4pila zmianaz kwoty 685 zl d,o

kwoty 695 zl. Pod punkci e 7 dotyczqcym autobus6w w zalehnosciod liczby miejsc do siedzenia

poza miejscem kierowcy. W podpunkcie a, mniejszej ni|22 miejsca kwota zaproponowana

1150 zl. Poprzednio w uchwale bylo to 1000 zl. Podpunkt b, r6wnej lub wigksz ej niz22miejsca

1630 zl. Zaproponowana stawka poprzednia l58O zl.W zalqczniku numer I r6wniez dokonano

zmian w samochodach, w pojazdach tych trzyosiowych. Zostaly stawki w tej kolumnie numer

4 zwigkszone, pocz4wszy od liczby osi od 12 do 17 od 1900 zl do tychpowyzej 25 do kwoty 2
200.I czterech osiach w tym ostatnim punkcie powyzej masy powyzej 3l ton do kwoty 2 g50.
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JeSli chodzi tutaj o analizg tych stawek i tego jakie mamy Srodki opodatkowane w tym zakresie

to tutaj nie wystgpuj4ladne pojazdyjeSli chodzi o ten zal4cznrk. w podstawie opodatkowania

u nas w mieScie, na terenie gminy i miasta Sochocin. Zalqczniknumer dwa, stawki podatku

dotyczqcych ciEgnik6w siodlowych, naczep, ciEgnik6w balastowych i przyczep. Tutaj
dokonano zmrany w zakresie dw6ch osi i w tonarzupowyzej 31 ton. I tutaj ta r62nicato jest
kwota 100 ztotych, bylo 1898 zlotych, zwigkszan a zostaje stawka do 1998 zlotychi to jakby tu
jest najistotniejsza zmiana dotyczqca tego jak duzo tych dochod6w z tej zmiany bEdzie
skutkiem dla budzetu i dodatkowym wplywem, bo tutaj 33 pojazd6w, 33 pojazd6w bgdzie to
dotyczylo te zwigkszenie stawki. W 3 osiach i wigcej powyzej 40 ton, tutaj tez zmiany z kwoty
2'332 do kwoty 2.405 i z kwoty 2.645 do kwoty 3.200 teltutajnie mamy pojazdow w podstawie
opodatkowania' W zalqczniku numer 3 w naczepach, przyczepach, pojazdach silnikowych
dwuosiowych powyZej 38 ton dokonano zmiany z kwoty 1498 do kwoty 1550 i zkwoty 1753
do kwoty 1990' I jeszcze w tym przedziale dwie osie w tonarzu 33 do 38 z 1469 do 1550.

Og6lnie wzrost wplyw6w ztego,ztychzmiando budzetu to jakieS 3734 zlwigcej.
Glos zabral Radny Waclaw Rutkowski

Panie przewodniczEcy, szanowna rado, panie burmistrzu, szanowni goScie. Ja chcialem sig

spyta6, jakie to przyniesie dochody te zwigkszenie, a ilu, no m6wila, ale pozostalych tych
wszystkich pozycji pani nie powiedziala ile, ale w stosunku do s4siad6w, jakie maj4 stawki,
czy nasi przedsigbiorcy nie podzigkuj4 nam i przenios4 sig tam gdzie,bo przecie|nie musz?
nas placi6. Wszyscy o tym wiemy i mog4 sobie te oplaty sklada6, gdziesig tam przeniosq.I czy
to bgdzie korzystnie w og6le. Czy uzyskamy w og6le na tym, mozetak prosto powiem.
odpowiedzi udzielil Burmistrz- jeSli chodzi o projekt uchwaly i zmiany w podatku
transportowym, od 20i9 roku nie bylo Zadnej zmiany,jeSli chodzi o podatek transportowy, to
po pierwsze. Po drugie, nadal po tych zmianach jesteSmy konkurencyjni w stosunku do innych
miejscowoSci gminnych w powiecie. W wiEkszoSci miejscowoSci, w wigkszoSci gmin. S4

wLsze podatki, moze dwie gminy mai1troszkg nihsze, ale nie w kazdym ztychparagrafow.
Cala kwota, kt6r4 pan pyta jaka wplynie do budzetu to jest 3700 tam z kawalkiem. To jeSli

chodzi o t4 kwotg. Racjonalnie do tego chcieliSmy podejSi, zeby takjak pan powiedzial , zeby
przedsigbiorcy nie chcieli zmieni1, tak jakby terytorium gdzieS tam czy zameldowan ia czy
przeniesienia zatejestrowania dzialalnoSci gospodarczej. Dlatego te stawki nie s4 jakoS tak
wyg6rowane np. w stosunku do gminy Plorisk gdzie naprawdg te stawki s4 duzo wyzsze.
od tego tez chcialem vvyjs6, zeby byly nizszepodatki, zeby przedsigbiorcy do nas przychodzili,
Zeby jednak byl tE tendencja wzrostowa. Tak jak pan powiedzial, od. 2019 roku, jak
przeglqdaliSmy te wszystkie analizy, nie dalo to Zadnego efektu takiego, jesli chodzi o zmiany,
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Zeby tutaj jakaS wigksza iloS6 nowych os6b i zakupowala, mohna powiedzie6, ten transport,

dzialal'a w transporcie. S4 to przewahnie te same osoby. Na przyklad, jeSli chodzi M6wig nawet

tutaj s4siaduj4c4 gminE Ojrzeh czy gming Baboszewo. Naprawdg my jesteSmy konkurencyjni

Glosowano w sprawie: w sprawie okreSlenia stawek podatku od irodk6w transportowych i

zwolnieri doty czqcy ch tego podatku

Wyniki glosowania

zA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ! SIQ: 0, BRAK Gtr oSU: 0, NIE9BECNI : 3

W)rniki imienne:

ZA (12) Zbigniew Gontarek, Slawomir Gwiazdowski, Jerzy Karabin, Dariusz Kujawski,

IzabelaKuZniewska, Stanislaw Kwiatkowski, El2bieta Olszewska, Jolanta Monika Olszewska,

Waclaw Rutkowski, Piotr Sokolowski, N-ukasz Szabrariski , Katarzyna Wlodarska, nieobecni-

Krzysztof Dziggielewski, Jakub Gburzyf,ski, pawel Giranowski,

Pan Dariusz Kujawski - Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjgta

jednogloSnie.

Nastgpnie Pan Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddal pod glosowanie projekt uchwaly

w sprawie odbierania odpad6w komunalnych od wlaScicieli nieruchomoSci, na kt6rych nie

zamieszkuj4 mieszkaricy, a powstaj4 odpady komunalne.

Projekt Uchwaly zostal om6wiony przez Pani4 Marig Zulawnik- Wydzial Rozwoju,
Infrastruktury i Ochrony Srodowiska.

Wysoka Rado, Panie Burmistrzu, Szanowni Pafrstwo, uchwala w sprawie odbierania odpad6w

komunalnych od wlaScicieli nieruchomoSci, na kt6rych nie zamies zkujE mieszkaricy, a
powstaj4 odpady komunalne byla juz podjgta w 2016 roku, ale w6wczas obejmowala tylko
domki letniskowe b4d2 inne nieruchomoSci wykorzystywane na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe. Natomiast w tej uchwale rozszerzamy naszq dzialalnoSi i do systemu

Wl}czamy r6wnie2 szkoly wszystkie trzy, czyli szkola w Kolozgbiu, w Smardzewie oraz

publiczny szkol, publiczny zespol szkol przedszkoli samorz4dowych w Sochoci nie, tJrz4d

Miasta i Gminy Sochocin oraz GOK, MGOK przepraszam. W zwiEzku z powy2szym proszg o

podj gcie niniej szej uchwaly.

Chcemy uszczelnic system, chcemy bardziej propagowa6 segregacjE w miejscach, kt6re s4

bardzo publicznych, czyli w szkolach,w urzEdzie i tak jak Pan Przewodnicz1cy powiedzial ten

recykling chcemy, bo coraz wigksze s4 nakladane takie jakby normy. I musimy im sprosta6,

wigc uwa2amy, 2e przez segregacjg w tych miejscach bgdziemy spelniai i mie6 lepsze te

wyniki, jesli chodzi o norby zwi4zane z recyklingiem i segregacj4 odpad6w.

P rzechodzimy do glosowania
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Glosowano w sprawie: w sprawie odbierania odpad6w komunalnych od wlaScicieli
nieruchomoSci, na kt6rych nie zamies zkujEmieszkaricy, a powstaj4 odpady komunalne
Wyniki glosowania

ZA: 12, PRZECIW: O, WSTRZYMUJQ SIQ: O, BRAK GLOSU: O, NIEOBECNI : 3

Wyniki imienne:

ZA (12) Zbigniew Gontarek, Siawomir Gwiazdowski, Jerzy Karabin, Dariusz Kujawski,
IzabelaKuZniewska, Stanislaw Kwiatkowski, Elzbieta olszewska, Jolanta Monika olszewska,
Waclaw Rutkowski, Piotr Sokolowski, tr ukasz Szabrariski , Kataruyna Wlodarska, nieobecni-
Krzysztof Dziggielewski, Jakub Gburzyriski, pawei Giranowski,

Pan Dariusz Kujawski - Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, 2e uchwala zostala podjgta
jednogloSnie.

Nastgpnie Pan Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddal pod glosowanie projekt uchwaly
w sprawie ustalenia stawki oplaty za pojemnik lub worek o okreSlonej pojemnoSci
przeznaczony do zbierania odpad6w komunalnych na terenie nieruchomoSci, na kt6rej nie
zamieszkuj4 mieszkaricy, a powstaj4 odpady komunalne.

Projekt Uchwaly om6wila pani Maria Zu1awnik.

Szanowni Pafstwo, uchwala tajest konsekwencj4 tej pierwszej uchwaly, kt6r4 paristwo podjgli,
poniewa2 obejmujemy systemem tych pigi dzialalnoSci, musimy mie6 uchwalone stawki,
dlatego tutaj jest ta uchwala.

Glosowano w sprawie: w sprawie ustalenia stawki oplaty za pojemnik lub worek o okreSlonej
pojemnoSci przeznaczony do zbierania odpad6w komunalnych na terenie nieruchomoSci, na
kt6rej nie zamieszkui4 mieszkaricy, a powstaiq odpady komunalne.

Wyniki glosowania

zA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK Gtr oSU: 0, NIEOBECNI : 3

W)rniki imienne:

ZA (12) Zbigniew Gontarek, Slawomir Gwiazdowski, Jerzy Karabin, Dariusz Kujawski,
IzabelaKu2niewska, Stanislaw Kwiatkowski, Elzbieta olszewska, Jolanta Monika olszewska,
Waclaw Rutkowski, Piotr Sokolowski, tr-ukasz Szabrariski , Kataruyna Wlodarska, nieobecni-
Krzysztof Dziggielewski, Jakub Gburzyriski, pawel Giranowski,
Pan Dariusz Kujawski - Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, 2e uchwala zostala podjgta
jednogloSnie.

Nastgpnie Pan Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddal pod glosowanie projekt uchwaly
zmieniaj4ce.i uchwalg Nr XXVII/2l7l2o2l z dnia 29 czerwca 2O2lr. w sprawie wzoru
deklaracji o wysokosci oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi skladan ej przez
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wlaScicieli nieruchomoSci oraz warunk6w i trybu skladania deklaracji za pomoc4 Srodkow

komunikacj i elektronicznej ;

Glosowano w sprawie: w sprawie projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalg Nr XXVII/ 21712021

z dnia29 czerwca202b. w sprawie wzoru deklaracji o wysokoSci oplaty za gospodarowanie

odpadami komunalnymi skiadanej przez wlaScicieli nieruchomoSci oraz warunk6w i trybu
skladania deklaracj i za pomocE srodk6w komunikacj i elektronicznej ;

Wyniki slosowania

ZA: 12, PRZE,CIW: O, WSTRZYMUJI SIQ: O, BRAK Gtr,oSU: O, NIESBECNI : 3

W),niki imienne:

ZA (12) Zbigniew Gontarek, Slawomir Gwiazdowski, Jerzy Karabin, Dariusz Kujawski,
IzabelaKu2niewska, Stanislaw Kwiatkowski, Elzbieta Olszewska, Jolanta Monika Olszewska,

Waclaw Rutkowski, Piotr Sokolowski, tr ukasz Szabrafrski , Katarzyna Wlodarska, nieobecni-

Krzysztof Dziggielewski, Jakub Gburzyf,ski, pawel Giranowski,

Pan Dariusz Kujawski - Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, Ze uchwal a zostala podjgta
jednogloSnie.

Nastgpnie Pan Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddal pod glosowanie projekt uchwaly w
sprawie skladek czlonkowskich na rzecz Stowaruyszenialokalna Grupa Dzialania-przyjazne
Mazowsze w drazaiqcego Program Rozwoj u obszar6w wiej skich;

ProszE pana burmistrzao om6wienie projektu uchwaly.

Szanowni Paristwo, w sklad tej grupy wchodzi kalda gmina i jest tam wdrozony taki system,

2e kazda gmina daje corocznie skladkg na funkcjonowanie lokalnej grupy dzialania, ktoru
pozyskuje Srodki zewngtrzne. z kt6rych polniej my bgdziemy mogli czerpac. JuZ wczeSniej

byly podejmowane takie uchwaly i mam nadziejE, 2e teruz te2 zostanie. JuZte2 wiemy o tym,
2e na naszym terenie byly pozyskane Srodki z lokalnej grupy dzialania np. plac Zabaw przy
szkole w sochocinie, ten taki ztylu tam od ulicy Kosciuszki.

Pan radny Waclaw Rutkowski zabral glos. Panie burmistrzu, panie przewodnicz4cy, pafrstwo

radni, szanowni goScie. Ja chcialem sig spytai odnoSnie tej lokalnej grupy dzialania, czy pan

Burmistrz powiedzial, 2e to wszystkie samorz4dy z naszego powiatu placq, ale mySmy w
swoim, w tamtej kadencji udzieliliSmy pozyczki tej lokalnej grupy dzialaniana utwardzenie

teren6w Kolozgbiu. Tam chyba 22tysiqce, jeSli sobie przypominam bylo i tych pienigdzy chyba
nie mieliSmy zwrotu? No to jeSli byl, to to w porz4dku, bo to ja to moze nie dopatrzylem tego,

bo nigdzie tego nie, ja nie znalazlem tego, bo wlaSnie lokalna grupa dzialania slu2y do
pozyskiwania takich Srodk6w narealizacjg w gminie , Zeby wspomagai nas tutaj. Lokalna grupa
dzialania, lokalna grupa dzialania to ona teZ dziala dla gmin, ale ona dziala teL dla
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przedsigbiorc6w, teL dzialadla indywidualnych takich grup nieformalnych, kt6re mog4 skladai

dla stowarzyszeri i ona im tam te2 pomaga. JeSli chodzi o tutaj t4 kwotg, t4 pohyczkg zostala

splacona w tamtym roku. I lokalna grupa dzialania pomaga r6znym i kolom gospodyri

wiejskich, jesli sig do nich tez zgloszq stowarzysz enia, przed,sigbiorcy, kt6rym teZ pomaga na
tozpoczgcie dzialalnoSci albo tezrozwoj tej dzialalnoSci, ale te2 jednym ztychelement6w jest

pomoc samorz4dom.

Glosowano w sprawie: projektu uchwaly w sprawie skladek czlonkowskich na rzecz
Stowarzyszenia Lokalna Grupa Dzialania - Przyjazne Mazows ze wdra?aj4cego program

Rozwoj u Obszar6w Wiei skich;

Wvniki glosowania

ZA: 12, PRZECIW: 0, wsrRZyMUJf SIf: 0, BRAK Gtr oSU: 0, NIE9BECNI : 3

Wyniki imienne:

ZA (12) Zbigniew Gontarek, Slawomir Gwiazdowski, Jerzy Karabin, Dariusz Kujawski,
IzabelaKuZniewska, Stanislaw Kwiatkowski, Elzbieta Olszewska, Jolanta Monika Olszewska,

Waclaw Rutkowski, Piotr Sokolowski,N-tkasz Szabrariski,Katarzyna Wlodarska, nieobecni-

Krzysztof Dziggielewski, Jakub Gburzyriski, pawer Giranowski,

Pan Dariusz Kujawski - Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, 2e uchwal a zostala podjgta
jednogloSnie.

Nastgpnie Pan Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddal pod glosowanie projekt uchwaly w
sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Sochocin dla teren6w w
granicach administracyjnych wsi: Braki, Budy Gutarzewskie, Koliszewo, Kolonia Sochocin,

Kondrajec, Podsmardzewo, Rzy, Smardzewo i Wierzb6wiec;

Proszg pana Burmistrzao om6wienie projektu uchwaly. Poprosilby pana urbanistE panaTabora.

Szanowni Paflstwo, jamohe dopowiem, bo to bgdzie dotyczylo wszystkich czterech uchwal.

To trochg trwa niestety. Mam nadziejE,2e sig skoriczy. Problem polega na tym, 2e jesteSmy po

drugim wylozeniu. Bylo ono spowodowane uzgodnieniami uprawnik6w, bo na kofrcu
uzgadniamy plan uprawnik6w u wojewody. No tam byla po prostu taka sytuacj a,2e Zjednej
strony bylo zamieszanie zwiqzane z tym, ze pojawila sig nowa ustawa i mySmy, szczerze

m6wi4c to byl taki pierwszy taki moment, nie bardzo wiedzialem, zresztqnie tylko ja,.jak do

tego podejS(,. Czy my jeszcze dzialamy wedlug starej ustawy, czy mamy ju|, Ze tak powiem,
ponosii konsekwencje zapis6w w nowej ustawie i przyjEliSmy tam. Tam chodzilo o spos6b,

czy to ma by6 wylo2enie planu, czy konsultacja. R62nilo sig to. Siedem, chodzilo o siedem dni
roZnicy. No i przyjgliSmy to, Ze to jest juL dzialamy wedlug, w tym fragmencie dzia\amy
wedlug nowej ustawy. Prawnicy to podwaZyli, stwierd zili, Le powinniSmy to robi6 jeszcze
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wedlug starej. Na druga sprawa to byla kwestia doSd dlugie boje toczyliSmy proszg paristwa,

bo przede wszystkim jest jeszcze jedna rzecz. Musicie miei Swiadomodi, Le my poruszamy sig

w takiej sytuacji, 2e mamy wiele obostrzeri i jakby powiedzied mo1na zwiqzane ryce.
Mianowicie obowi4zuj4 nas zapisy studium, obowi4zuje nas fakt, 2e na tym terenie mamy

obszaty, dwa obszary chronionego krajobrazu. kt6re obejmuj4 prawie osiemdziesiqt parg

procent powierzchni gminy. To sE dwa obszary, Nadwkrzariski i Krysko-Joniecki. Tam s4

obostrzenia i tam migdzy innymi bylo tak, 2etoczylihmy z ochron4 Srodowiska i z wodami
polskimi boje, bo oni bardzo, macie SwiadomoSi paristwo o tych powodziach i tak dalej. W
zwiqzkuztym oni byli bardzo rygorystyczniitam chodzilo oto,Ze nas obowi4zujqzakazy
realizacji zabudowy na terenach zalewowych. Mamy te obszary sq .vqriznaczone przez

instytucje, 2e tak powiem nadrzgdne, one nas obowi4zuj4. No i mySmy toczyli boje, bo czgsc

zabudowy byla, pojawiatra sig na tych terenach jednoprocentowych i mySmy stwierdzili, Le no

podejmiemy takqpr6bg ratowania tych teren6w, ze no w pewnych sytuacjach my znamy teren

i wiemy, 2e czasami sig zdarzalo, ze wedlug tych map to woda plynie pod 9619. Wigc mySmy

pr6bowali te tereny ratowai, uzgadnialiSmy, niestety zrobiliSmy to na ggbg, poni ewa7 pani

powiedziala, nie no mozecie tam paristwo, takie zaproponowaliSmy zapisy. Wydawalo nam siE,

2e to bgdzie wszystko w porzEdku. No p62niej sig okazalo, Ze pani, kt6re sprawdzaj4 tam
wojewody stwierdzily,2e jak nie ma napapierze, to nie ma. Dlatego teraz bylo powt6rne

wyloZenie, byly te poprawki uzupelnione. No i miejmy nadziejE,LebEd,zie dobrze. Jezeli s4

jakieS pytania slucham. Ja m6wig o tutaj dotyczy to wszystkich czterech plan6w, bo tu sq cztery.

Dlaczego cztery, dlatego 2e podzieliliSmy gming na cztery tereny, na cztery takie zestawy,

dlatego 2e jeheli by w kt6rymS, w jednym takim planie, ktory obejmowal czgS6 gminy byly,
byly jakieS problemy, to Zeby nie obciq2a6 tego calej gminy, tylko na fragmentach tak bgdzie

wydawala nam sig latwiej ibezpieczniej. Jezeli s4 jakies pytania. Rozumiem tak jak pan tutaj

urbanista powiedzial przedstawil og6lny zarys tego co c i w jaki spos6b trzebabylo zrobic. Czy

s4 jakieS pytania od paristwa radnych jeZeli chodzi o projekt uchwaly d,otycz4cych tych miejsc

tych miej scowoSci kt6re wcze (iniej przeczytaLem. Ja moze j es zcze tylko dopowiem, 2e w trakcie

tego ponownego wylohenia byly skladane uwagi i tych uwag bylo tak, znaczy sig niekt6rzy,

uwaga byla jedna, ale dotyczyla np. trzech czy czterech dzialek r liczqc dzialkami to bylo 43

wnioski, z czego pozytywnych bylo 17, lO bylo takich czgsciowych i l6 bylo negatywnych.

Negatywne wynikaty przede wszystkim z ustaleri studium rztego co m6wilem. Kr6tko m6wi4c
to byly takie sytuacje,2e po prostu tego sig nie dalo zrobic w oparciu o obowi4zuj4ce przepisy.

Natomiast czgsciowe to byty takie, ze ktoS skladal wniosek, ale byly ograniczenia np. byly to
kwestia teren6w zalewowych. tereny leSne, tereny, jakieS tam obostrzenia, kt6re wynikalo z
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niah, ze nie mogg calej dzialki przeznaczyd, albo byly to bardzo duae arealy. W zwiqzku z tym
jeszczejest jeden problem, bo Byla te| obawa,ja w og6le bylem zaskoczony, ze prawnicy od

wojewody nie mieli Zadnychw4tpliwoSci co do iloSci teren6w przeznaczonych pod zabudowg

siedliskow4' Dlaczego. Dlatego, 2etego w skali gminyjest naprawdg bardzoduzo. A wynikalo

to z tego,2e w oparciu o rozmowg z paniq, z pracownikami gminy, ktorzy znajq ten teren,

mySmy przyigli takq zasadE, ze skoro w zwiqzku z zapisami studium nie mozemy wprowadzii

zabudowy letniskowej i jednorodzinnej, to mySmy wprowadzili w planie doS6 duz4, wydaje mi
sig, ze batdzo duz4 iloS6 powierzchntprzeznaczonej pod siedliska. Ja sig obawialem, nawet tu

takie panie byly z Warszawy nam podpowiadaly trochg i one m6wiLy, Le krgcity glow4, Ze czy

to ptzejdzie. Jak na razie w poprzednich uzgodnieniach z wojewod4 do tego pretensji nie bylo

i migdzy innymi dlatego w niekt6rych przypadkach te wnioski, te uwagi byly rozpatrywane

czgSciowo, zeby nie powigkszyd tego terenu tak,2e ktoS to bgdzie nato patrzyl, zauwa1yl, Ze

on sig zasadniczo roZni od tego co bylo.Zeby unikn4i sytuacji, 2e nas odeSl4 do ponownego

wylohenia planu, poniewaz to co plan zawierajest w spos6b zasadniczy r6Zni sig od tego co

bylo poprzednio. Takze gwoli wyjaSnienia. To tyle z mojej strony. Ja jeszcze dodam, ze w
poprzedni poniedzialek odbylo sig spotkanie z panem urbanist4 i pan urbanista wszystkim

radnym szczegolowo przedstawil sposob rozpatrzenia tych dzialek, kt6re byly wnioskowane.

UznaliSmy,2e to, co pan urbanista przedstawil, przychylamy sig do tego, 2eby, zeby

prawidlowo to okreSlil. Proszg pana radny Waclaw Rutkowski. Panie Przewodni czqcy, panie

Burmistrzu, Panie Urbanistg. My ten temat walkujemy jultakkolokwialnie, dobitnie m6wi4c

kilkanaScie lat. Pan tu slusznie powiedzial studium. Studium to bylo warunkiem ruszenia z

planu. Tez sig schodzilo bardzo dlugo. Zaczng ocl kofica. Te osoby, kt6re nie zostaly

uwzglgdnione ja tu m6wilem, 2eby tym osobom nie bylo na radnych , Ze imodrzucilo sig. Tak
jak pan tu powiedzial s4 konkretne przepisy i tym osobom powinno by6 kazdemu na piSmie

dana, ja tak uwazam, odpowied2, Zeby to nie bylo, ze ja a zablokowalem komuS mozliwoSi

takiej realizacji swoich pomysl6w. TeL trzeba wziqc pod uwagg, jak pan sig odni6sl do tych

siedlisk, siedliska sq na o961 formulowane przy istniej4cych ju2 drogach, gdzie jest jakaS

infrastruktura. To te2 ma wplyw, mySlg ze paflstwo radni przec zytali zalqczniknumer 3, kt6re

sig wi42e z kosztami, jak niekt6re tam te tereny, kt6re s4 gdzies tam, juZ powiem w szczerym

polu, juz Pan wspomnial o terenach zalewowych, mySmy przeglosowali, wylqczyli tereny

zalewowe z planu z 2005 roku, kt6re nie weszly i to rozumiem, Le przeszlo, No to w tym
wypadku w stosunku do naszego planu. Moje poboZne Zyczenie moze i wszystkich i realne

powinno by(,,2e to wszystko ten plan powinien w kofrcu przejlc, a jakbgdzie no to zobaczymy

za jakil czas. No to pan tu jest gl6wnym projektantem tego wszystkiego, a my zd,anina pafrstwa
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i tu pracownika gminy, kt6ry nam te wszystkie przepisy pr6bowal przedstawic, Zeby to bylo
jak najlepiej zkorzyfici4 dla mieszkaric6w zrealizowane i mySlE,zeno Ja nie mam do pana

Zadnych uwag, bo Pan jako fachowiec z tyluletnim doSwiadczeniem pr6bowaliSmy na r61ne

sposoby, tylko jak Pan wspomnial, my zawsze byliSmy krok do tylu. Przepisy juz na samym

kofcu, koricu etapy. Wyprzedzaly wchodzity jakieS nowe przepisy i ja juz nie raz teZ to
m6wilem jak to sig m6wi, bo to nic innego sig nie zmieni. A juztak og6lnie m6wi4c panie jako

fachowiec dobrze wie, ze te przepisy od 2005 ta podstawa to sig nie zmienila, trzeciego

przeptaszam, nie zmienila tylko te dodatkowe wchodz4 i my caly czas jesteSmy no. JakoS

cigZko bylo ten plan zrealizowal. Mam szczere nadzieje i tu mySlg, ze wszyscy , Le to w koricu
ten temat zamkniemy. Ja tylko jeszcze dopowiem, 2e a propos przepis6w. proszg pafrstwa, no

tak sig dzieje,2e nasza ustawa o planowaniu zagospodarowaniu w ci4gu ostatnich pigciu lat to

co roku jest zmieniana, a czasami dwa razy w ci4gu roku. S4 jakieS zmiany i jeszcze tutaj w
stosunku do teren6w w og6le przepis6w. Proszg Paristwa no problem polega na tym sami to

wiecie. Jest jeszcze coS takiego poza przepisami i ustawami to jeszczejest interpretacja.

Niestety i tutaj mamy do czynienrazczymstakim, Zeprzecie2ja te plany robig juZ ponad prawie

30 lat. JeZeli mamy tak, 2e w ci4gu jednego roku mamy uzgodnienie i ja moglem zrobic na

rysunku, ustawa sig nie zmienila i ja tak logicznie, jako przyklad dam. Jeaeli jest zalew
jednoprocentowy, to znaczy raz na 100 lat teoretycznie sig woda tam bgdzie znajdowala i jest

zalew dziesigcioprocentowy , to zalew dziesigcioprocentowy miesci sig w tym obszarze zalewu
jednoprocentowego. I jeszcze 3 lata temu, 4 lata temu ja rysowalem tylko zakres
jednoprocentowy, no bo linia zabudowy byla od tego. wiadomo, Le jak nie wejdg na
jednoprocentowy, to tym bardziej nie bgdg wchodzit z zabud,owq na dziesigcioprocentowy. W
tym roku pani stwierdzila,2e trzebanarysowa6 obie linie. I powiem Paflstwu, 2e przenoszenie

tego ze skali 1 do 500, do skali 2000, to czasami Pani mialapretensje tam, no doslownie o

gruboSd kreski, naprawdg. Ja m6wig, to jest kwestia interpretacji na koricu. Tu tez,to nie to, Le

ja sig bronig, ale mogg w wielu sytuacjach wytlumaczyd. Malo tego, na przyk\adbyla zmiana

archeologa w Ciechanowie. Jeden poprzednik mi wyslal materialy, kt6re musz4 uwzglgdnii
usytuowanie stanowisk archeologicznych. Przyszedl nowy i mi wysl al, Ze nie uzgadnia,

poniewaz nie pokrywa sig z tym, co on ma. No i sig okazalo, ze on mial te stanowiska
poprzesuwane' Tego nie rozumiemy, ale co2,takbywa i musialem to uwzglgdnii. To wszystko

zajmowalo czas. Tyle zmojej strony. Dzigkujg. Dzigkujg. Poprosilbym Pana 2eby panpozostal

bo bgdziemy te cztery uchwaly. Moze ktoS bgdzie mial jakieS pytania odnoSnie innych
miejscowoSci.
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Glosowano w sprawie: w sprawie projekt uchwaly w sprawie miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego gminy Sochocin dla teren6w w granicach administracyjnych
wsi: Braki, Budy Gutarzewskie, Koliszewo, Kolonia Sochocin, Kondrajec, podsm ardzewo,
Rzy, Smardzewo i Wierzb6wiec;

Wvniki glosowania

zA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SI!: 0, BRAK Gtr oSU: 0, NIEOBECNI : 3

W]rniki imienne:

ZA (12) Zbigniew Gontarek, Slawomir Gwiazdowski, Jerzy Karabin, Dariusz Kujawski,
IzabelaKu2niewska, Stanislaw Kwiatkowski, Elzbieta Olszewska, Jolanta Monika Olszewska,

Waclaw Rutkowski, Piotr Sokotrowski, tr-ukasz Szabrariski , Katarzyna Wlodarska, nieobecni-
Krzysztof Dziggielewski, Jakub Gburzyfrski, pawel Giranowski,

Pan Dariusz Kujawski - Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, ze uchwai a zostala podjgta
jednogioSnie.

Nastgpnie Pan Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddal pod glosowanie projekt uchwaly w
sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Sochocin dla teren6w w
granicach administracyjnych wsi ; BolEcin, Ciemniewo Budy, Drozdzyn, Gromadzyn,
Idzikowice, Jgdrzejewo, Koloz4b, Niewikla, pruszkowo i Slepowrony;

Glosowano w sprawie: w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

gminy Sochocin dla teren6w w granicach administracyjnych wsi ; BolEcin, Ciemniewo Budy,
Droad?yn, Gromadzyn,Idzikowice, Jgdrzejewo, Koloz4b, Niewikla, pruszkowo i Slepowrony;
Wyniki glosowania

zA: 12, PRZECIW: 0, wsrRZyMUJf slf: 0, BRAK Gtr oSU: 0, NIEOBECNI : 3

Wyniki imienne:

ZA (12) Zbigniew Gontarek, Slawomir Gwiazdowski, Jerzy Karabin, Dariusz Kujawski,
IzabelaKu2niewska, Stanislaw Kwiatkowski, Elzbieta Olszewska, Jolanta Monika Olszewska,
Waclaw Rutkowski, Piotr Sokolowski, tr ukasz Szabrariski , Katarzyna Wlodarska, nieobecni-
Krzysztof Dziggielewski, Jakub Gburzyriski, pawel Giranowski,

Pan Dariusz Kujawski - Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, 2e uchwal a zostala podjgta
jednogloSnie.

Nastgpnie Pan Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddal pod glosowanie projekt uchwaly w
sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Sochocin dla teren6w w
granicach administracyjnych wsi : Biele, Ciemniewo, Gutarzewo, Kgpa, Kuchary Kr6lewskie,
Kuchary Zydowskie, Milewo, Wycinki i Zelechy;
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Glosowano w sprawie: w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

gminy Sochocin dla teren6w w granicach administracyjnych wsi : Biele, Ciemniewo,
Gutarzewo, Kgpa, Kuchary Kr6lewskie, Kuchary Zydowskie, Milewo, Wycinki i Zelechy;

Idlyniki slosorvania

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK Gtr oSU: 0, NIEOBECNI : 3

W),niki imienne:

ZA (12) Zbigmew Gontarek, Slawomir Gwiazdowski, Jerzy Karabin, Dariusz Kujawski,
Izabela Ku2niewska, Stanislaw Kwiatkowski, Elzbieta Olszewska, Jolanta Monika Olszewska,
Waclaw Rutkowski, Piotr Sokolowski, N-ukasz Szabrariski , Katarzyna Wtodarska, nieobecni-
Krzysztof Dziggielewski, Jakub Gburzyf,ski, pawel Giranowski,

Pan Dariusz Kujawski - Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, 2e uchwal a tostala podjgta
jednogloSnie.

Nastgpnie Pan Przewodniczqcy Rady Miejskiej poddal pod glosowanie projekt uchwaly w
sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla teren6w
polozonych w miescie Sochocin;

Glos zabrala Pani Ellbieta Olszewska

Ja mam pytanie, bo wlaSnie tutaj przeglqdalam wlaSnie caly plan i chcialam spyta6, bo tutaj
jest, 2e odprowadzone s4 Scieki zakladow migsnych, czy rzeczywiScie s4 odprow adzane do
sanitarne. Chodzi mi o sanitarne, bo to jest w planie, czy to bgdzie na przyszlolc, czy to juz s4

w tej chwili odprowadzane, bo nad tym sig zastanawialam, bo to zaws ze chodzi o tych Bo to
jest w tym wyjaSnieniach tekstowych opisane tak. Tak w tekstowych, w tekstowych . Moze ja
przeczytam dobrze, jezeli mohna. Odprowadzenie Sciek6w z cel6w zaklad,ow migsnych w
Sochocinie, fragment teren6w i tam sQ numer dzialki, do oczyszczalni Sciek6w

zlokalizowanych wyzei wymienione terenie, czyli mozliwoSci odprowa dzenia Sciek6w
sanitarnych do gminnego systemu kanalizacji sanitarnej. Iczy, bo dlaczego pytam, bo to teZ
jest wazne. No nie wiem, naprzyszlolc czy to bgdzie, czy to juL jest, bo tam jest wta$nie kwestia
tego' Poprosil Pani4 Grazyng Pietrzak prezesa, Zeby sig wypowiedziala w tym temacie.

Szanowni Panie Prezydencie, Szanowni Panie Przewodniczqcy,panstwo Radni, pani Radna,
juz Pani wyjaSniam. Odprowadzane Scieki sanitarne z hotelu Inalki sq ju| do oczyszczania, ju1
byly dawno odprowadzane. Zostaly jeszcze dodatkowo odprowadzone Scieki sanitarne z
lazienek. od dw6ch lat jest wydane pozwolenie i mamy zapis umowy, ze d,opewnego pulapu
mogq odprowadzai. SE opomiarowane, rnaj4 odpowiednie urz1dzenie i my kontrolujemy i
mamy umowq w razie czegoja tutaj panu burmistrzowi przekaaE ile Inalka mozewprowadzii
ciek6w. Czy sq jeszcze jakieS pytania w sprawie tego projektu uchwaly. Tylko na koniec proszg
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paf,stwa mam takE radg dla paflstwa, podzielg sig tym. Mianowicie proszg paristwa bgdziecie

pewnie robili plan og6lny, bgd4 jakied inne dziaLania jeSli chodzi o planowanie przestrzenne.

Mam tak4 radg. Drodzy paristwo, je2eli bgdziecie, wam zalezy na waszych sprawach, to
podpowiadam wam skladajcie wnioski i piszcie w tych wnioskach, co wy tak naprawdg chcecie.

Dlatego, 2eie\eh jamam wniosek pod zabudowg, to ja jestem Panem Bogiem. Ja mam zgadnqc

kto, co ma na mySli. Proszg paristwa, jeheli do planu jest kilkad ziesiqt wniosk6w. To
przeptaszam ile gmina liczy mieszkaric6w. Ile os6b jest zainteresowanych. Naprawdg to bylo
glupio bo ja z pani4 Iwonk4 siadalem i mySmy sig bawili w Pana Boga. A mo2e temu damy
tyle a mohe my nie wiemy kto co chce. Nie ma zainteresowania planem. Zainteresowanie

planem pojawia sig Medy kiedy plan zostanie uchwalony i s4siad sig buduje i wtedy sig ktoS

budzi i jest pretensja do gminy, do mnie. Takze na przyszloSd proszg pafstwa jezelijest jakiS

plan opracowywany warto sobie zadad trud i podpowiedziei projektantom o co mi chodzi. Ja

podejrzewam,2e ja naprawdg mam taki plik r6znych dowod6w na kontaktach z niekt6rymi,

kt6rym zalezalo. Ja staralem sig wtedy, jezeliwiedzialem o co komu chodzi,staralem sig to jak
najlepiej ztobi(,. Ale jeZeli ja nie wiem o co komu chodzi, to p6zniej naprawdg czasami nie

dogodzg. Takze tyle z mojej strony tak na przyszloit(, dla pafistwa. Dzigkujg pigknie. Dzigkujg
panu bardzo. Proszg pana burmistrza. To ja chcialbym jeszcze tutaj trochE przedlu1y1 tq
wypowiedZ odnoSnie zmian i pewnych propozycji przezparistwa. Ja juzwczesniej migdzy tej

relacji burmistrza migdzysesyjnej zwracalem uwagg, ze d,o 27 grudnia mozna skladai
Propozycje do zmian strategii rozwoju gminy Sochocin na lata 2025-2034, jeSli pafstwo
bgdziecie mieli chwilkE proszg sig zapoznai. Proszg pewne propozycje , zmiany jeszcze teraz

moLnananieSi, zebySmy sig nie obudzili wpewnym momencie, ze ajednak moZnaby1oinaczej
zrobic. My tutaj z naszej strony, Pani sekret arz z pracownikami i caly czas tutaj nadzorujemy,

zmieniamy, rozmawiamy czy z gminq, bibliotek4, czy z Miejsko-Gminnyrn Osrodkiem

Kultury, ale teL z pewnymi osobami z terenu i pewne rzeczy tam nanosimy. Byly takie

spotkania z tadnymr, ktorzy te2 brali udzial, ale j eSli ktoS z paflstwa chcialby sig zapoznac i ma
pewne propozycje i uwagi do 27 grudnia jest to wyloZenie i zachEcam. Pan radny Waclaw
Rudkowski. Dzigkujg Panie Przewodniczqcy, Szanowni Paristwo, ja siE muszE sig do tego

odnieSi' U nas w gminie to nie jest taka prosta sprawa, bo plan zagospodarowania
przestrzennego mamy z 2005 roku i pan urbanista i kolejne rady mialy tak jakby, no nie jakby
tylko wielkie utrudnione, bo obowi4zywalo to Caly teren gminy byly tak zwane,tu nikt tego

nie podjEl, tereny tak zwane KLS, przeszlo 30 procent. Ja na swoim doSwiadczeniu powiem,
moja linia zabudowy to sig kohczyla na Scianie na oborze i niewazne , Le ja pod lasem

mieszkam, tam nigdy nie rosly ladnekrzaki. Kto mi m6gl to wprowadzi6 jako, aznamtereny,
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kt6re byty biala plama, co nie byl, co las r6sl przynajmniej od 60 roku i Tam nie bylo
zaznaczone lasu na planie zagospodarowania. To s4 takieprzypadki i my sig ztymnie zyliSmy.
Pan burmistrz .iuL go kojarzg od 12 roku 2012 roku jak za pani zwierzchowskiej co bujnie sig
podzieli pyk pyk pyk i bqdzie szybko. No i co zostalo. Poaniej wesztro ze musi byi studium.
P62niej studium sig tworzylo w ostatniej chwili ktos przychodzil znowu jakies jak tu pan
burmistrz powiedzial w ostatnich lat przepraszam urbanista w ostatniej chwili ktos z uwagami
przyszedl' Ttzeba uwzglgdnii. W migdzyczasie sig jak juZ powied zialem wczeSniej zmienila
ustawa i my caly czas caly czas w 9619. To nie s4 oscienne nasze samorzqdy, ze niemialy planu
zagospodarowania i tam bylo lad. No lad. To terazjest zobligowane. panie radny, my doskonale
to znamy , bo juL tyle razy to slyszeliSmy. Ja tylko zapytalem, czy do proj ektu ostatniej uchwaly
s4. Mam nadzieiE,jak juz trzeci raz mowiq, ze to sig w koficu skoflczy.

Glosowano w sprawie: w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego dla teren6w polozonych w miescie Sochocin;

Wvniki glosowania

ZA: 12, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIf: O, BRAK Gtr,oSU: O, NIEOBECNI : 3

Wyniki imienne:

zA (12) Zbigniew Gontarek, Slawomir Gwiazdowski, Jerzy Karabin, Dariusz Kujawski,
IzabelaKuzniewska, Stanistaw Kwiatkowski, Elzbieta olszewska, Jolanta Monika olszewska,
Waclaw Rutkowski, Piotr Sokolowski, tr-ukasz Szabraflski , Katarzyna Wlodarska, nieobecni-
Krzysztof Dziggielewski, Jakub Gburzyriski, pawer Giranowski,
Pan Dariusz Kujawski - Przewodniczacy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjgta
jednogloSnie.

Ad-9
Pan Dariusz Kujawski - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zamkn4lobrady VII Sesji Rady
Miejskiej w Sochocinie slowami ,,Zamykamobrady VII Sesji Rady Miejskiej. Dzigkujg
Paristwu zauwagE".
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Przewodii1;Tk*y Rady

Dariusiy'((rrjhwski
lProtok6l przygotowala: Sylwia peploriska
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